
Protokół Nr  6/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  28 maja 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
b) zapewnienia lokalu mieszkalnego repatriantowi, 
c) wsparcia konserwacji i rewitalizacji kościoła pw. Narodzenia Najświętszej Marii Panny 

w Białogardzie, 
d) sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2011 wraz z 

informacją o stanie mienia w roku 2011. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.   

 
 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
4(jednogłośnie).   

 
Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta, która dodatkowo omówiła poprawki 

Burmistrza. Materiał w tej sprawie członkowie Komisji otrzymali podczas posiedzenia.  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy z rezerwy budżetu można poprawić nawierzchnię chodnika na ul. 

Moniuszki po prawej stronie od strony stadionu? Radny proponował nalać cienką 
warstwę asfaltu. 

Burmistrz – odpowiedział, że  realizację tego zadania przewiduje w 2013 r. Burmistrz 
uważa, że należy to zrobić porządnie. 

Z.Jonko – pytał jak wygląda prognoza finansowa placówek oświatowych, gdyż często 
zdarza się we wrześniu, że dyrektorom brakuje środków do końca roku? 

Skarbnik – odpowiedziała, że często nie ma wpływów na czynsz w Bibliotece. Odnośnie 
szkół dyrektorzy przychodzili z planami finansowymi i wiadomo, że mieszczą się w 
planach. Ponadto otrzymali dyspozycje odnośnie gospodarki oszczędnościowej. 

Z.Jonko – pytał o nauczanie indywidualne?  
Burmistrz – odpowiedział, że jeśli chodzi o nauczanie indywidualne to proponował klasę 

integracyjną. Nie przewiduje problemów w tym zakresie. Niewiadoma jest w sprawie 
pięciolatków w szkołach, bo nieprecyzyjny jest system meldowania.  

O godz. 13.50 przyszedł radny W.Czurko. Na sali było 5 radnych. 
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B.Stanczewski – stwierdził, że nie doprosi się od dyrektorów placówek oświatowych 
oszczędności. Proponował wprowadzić metryczkę w stosunku do kosztów. 

Burmistrz – powiedział, że nie ma współpracy między jednym resortem a drugim. Ze 
szkołami jest dobrze, gorzej  jest z przedszkolami, gdzie są odpłatne godziny. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-1, wstrzymał się-0. 
 
b) zapewnienia lokalu mieszkalnego repatriantowi, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy wszyscy mają pewną wiedzę o tym, aby nie było na sesji dyskusji o 

gościach? 
T.Szwed – pytał czy jest lokal dla tej rodziny? 
Burmistrz – odpowiedział, że planuje w budynku na ul. Moniuszki taki lokal 

wygospodarować. 
Z.Jonko – pytał  co z pracą dla tej rodziny? 
Burmistrz – odpowiedział, że najpierw musi być decyzja Rady i Wojewoda da dotację na 

przygotowanie lokalu. Natomiast odnośnie pracy nie powinno być problemu. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

c) wsparcia konserwacji i rewitalizacji kościoła pw. Narodzenia Najświętszej Marii Panny 
w Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

d) sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2011 wraz  
    z informacją o stanie mienia w roku 2011. 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – stwierdził, że budżet nie został wykonany i są błędy rachunkowe w budżecie. 

Radny pytał czy został wykonany w 100% w zakresie dochodów z tytułu podatków? 
Mieszkańcy wywiązali się z podatków, a Urząd nie wywiązał się z pracy, bo dochody ze 
zbycia nieruchomości nie zostały wykonane. Na jakiej podstawie ocenia się,  że Burmistrz 
dobrze wykonał budżet?  

Skarbnik – wyjaśniła, że  jak omawiała dochody mówiła, że byli aktywni, ale nie wszystko 
się udało. 

W.Czurko – przypomniał, że przy uchwalaniu budżetu zwrócił uwagę, że budżet nie będzie 
wykonany w punktach, które się sprawdziły tj. zbycie nieruchomości i w zakresie 
mandatów. 
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Z.Jonko – pytał jak wygląda sprawa szpitala, czy umorzenie podatku jest odgórne czy inny 
przywilej o tym decyduje? Na ostatniej Komisji Prezes RWiK powiedziała, że za wodę 
szpital też nie płaci. 

Burmistrz – odpowiedział, że nie ma czegoś takiego jak z automatu. Obowiązek podatkowy 
jest i do tej pory obowiązuje. Szpital Powiatowy był ściągany przez komornika. Obecnie 
Szpital wnioskuje o umorzenie podatku i Burmistrz przychyla się do prośby, bo należy 
utrzymać płynność finansową. Umorzono około 200 tys. zł. 

Przewodniczący Rady – pytał czy to jest zauważone, że nie funkcjonuje ulga o sprzedaży 
mieszkań? W ubr. był przegląd nieruchomości czy będzie kontynuacja? 

Skarbnik – odpowiedziała, że ma zamiar wystąpić o przegląd w innym rejonie. 
Burmistrz – stwierdził, że nie ma zainteresowania kupnem mieszkań. Przygotowano taki 

projekt uchwały, bo pozostały pojedyncze mieszkania. Tam, gdzie mieszkańcy mieli 
wykupić już wykupiono. Teraz jest możliwość zamian. 

B.Stanczewski – proponował założyć racjonalne dochody, aby mieć sukces z tytułu ich 
wykonania. 

Burmistrz – powiedział, że idzie tą samą drogą optymistyczną. Gdy planowano budżet nie 
było zmian w przepisach bankowych. Sprzedawano w 2011 r. wszystko inne tylko nie 
działki, bo inni sprzedawali za małe pieniądze. Nie wywiązano się z umów. Nie jest łatwo 
sprzedać cokolwiek. Jest inna aktywność Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.  

  
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
Ad 6 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 
Z.Jonko – prosił o przyjrzenie się nawierzchni ulicy Płowieckiej  od ul. Nadbrzeżnej do ul. 

Batalionów Chłopskich. 
Burmistrz – odpowiedział, że o to zabiega Wiceprzewodniczący Rady A.Siwek. Burmistrz 

uważa, że stan ulicy  jest niezły. 
Z.Jonko – pytał o realizację ulicy Bol. Śmiałego? 
Burmistrz – odpowiedział, że  jest szansa realizacji w ramach remontu. 
 
 
Ad 7 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.00 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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